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BESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de raadscommissie 
Samenlevingszaken op donderdag 7 maart 2019  

 

Aanwezig:  
Voorzitter: de heer Abma 
 

PvdA: mevrouw Van der Ven, mevrouw Ottens  
VVD:  mevrouw Kuipers, mevrouw Zwanenburg 
CDA:  de heer Blacquière,  
FNP:  mevrouw Buikhuizen, mevrouw De Jong,  
GL: de heer Klinker, 
GBH:  mevrouw Bijlsma, mevrouw Jakovljević,  

D66:  mevrouw De Jong,  
CU:  mevrouw De Heij,  
SP:  mevrouw Van Ruth,  
HL:  mevrouw Van der Schaar. 
  
Verder aanwezig: wethouders de heer Broekhuizen en de heer Zoetendal 

 

Commissiegriffier: mevrouw Elzinga 

 
Afwezig:  
GL: mevrouw Van Dijk  
CDA:  de heer Hoekstra, 
PvdA:  de heer Buwalda  
D66: de heer Sotthewes, 

HL:  de heer Hartsuiker 
 
1. Opening  

Voorzitter de heer Abma opent de vergaderingen en heet een ieder welkom. 
 

2. Vaststelling agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

3. Besluitenlijst van de vergadering van 4 februari 2019 
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 
4. Toezeggingen / LTA 

De toezeggingen en LTA worden ongewijzigd vastgesteld. 

 
5. Mededelingen / ingekomen stukken 

Aanvraag subsidies voor maatschappelijke diensttijd. 
Wethouder Zoetendal deelt mee dat het Caleidoscoop niet gelukt is subsidie hiervoor te 
bemachtigen. Subsidie aanvraag voor de derde tranche blijkt nog lastiger te zijn en besloten is 
dit niet verder uit te zetten. 
 

Zorggroep Alliade 
Naar aanleiding van het rapport inspectie Gezondheidszorg en Jeugd over Alliade zijn er 
contacten geweest. Hieruit komt naar voren dat de geldstromen geen zorgen geven. 
De zorg is geleverd met de kwaliteit welke is gevraagd. 
 

6. Rondvraag 

Hier wordt geen gebruik van gemaakt. 
 

7. OSG Sevenwolden – goedkeuring profielschetsen van Raad van Toezicht en voor 2 
vacatures in de Raad van Toezicht 
Over dit onderwerp zijn geen nadere mededelingen en of vragen. 
De commissie adviseert dit voorstel als hamerstuk te agenderen voor de raadsvergadering van 
18 maart 2019. 

 
8. St. OPO De Basis – goedkeuring meerjarenbegroting 2019-2022 

Toelichting wordt gevraagd door: 
Mevrouw Bijlsma GBH - 
- pagina 7 –toename van € 100.000 in begroting 2020 (loonkosten).  
Wethouder Zoetendal komt met schriftelijke beantwoording. 
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- schaalgrootte - zijn er plannen om scholen te samenvoegen, de Oerset heeft 90 leerlingen, dit 
aantal wordt als weinig ervaren. 
Wethouder Zoetendal geeft aan dat schaalgrootte wel de aandacht heeft en met profielkeuzes er 

ook verschuiving, toename, van het leerlingenaantal is waar te nemen.  
- pagina 9- toelichting op het totaal personeel niet in loondienst. 
Wethouder Zoetendal komt met schriftelijke beantwoording. 
Mevrouw Zwanenburg VVD 
- pagina 9 - detachering aanzienlijke stijging ten opzicht van voorgaande jaren. 
Wethouder Zoetendal komt met schriftelijke beantwoording. 

Mevrouw de Heij CU – vraagt of het pand in De Knipe nog rendabel is. 
Wethouder Zoetendal geeft aan dat er nu leegstand is, er wordt naar bestaande panden en 
fietsafstand gekeken voor bepaling andere locatie.  
 
Geconstateerd wordt dat de commissie de nodige vragen heeft gesteld. 
De commissie adviseert dit voorstel als hamerstuk te agenderen voor de raadsvergadering van 
18 maart 2019. 

 

9. Caparis – terugkoppeling uit 3e bestuurdersconferentie 7 maart 2019 
Wethouder Hans Broekhuizen geeft een toelichting op de bestuurdersbijeenkomst. De 
ontwikkelingen lopen zoals eerder meegedeeld. Alle colleges hebben reactie gegeven op het 
voorstel met opzet van een nieuw structuur voor Caparis. Vier gemeenten, Leeuwarden, 
Smallingerland, Opsterland en Heerenveen hebben aangegeven samen door te gaan in een 
nieuwe opzet. 

 
De colleges geven voor de zomer 2019 een definitief besluit met een voorstel voor de 
Governance structuur. De gemeenteraden nemen in september een besluit. 
 
Aanvullende vragen 
- De heer Klinker GL vraagt naar vorm van besluit.  

Wethouder Broekhuizen geeft aan dat keuzes worden voorgelegd en besproken. 
- Mevrouw De Heij CU vraagt of de OR is betrokken 
Wethouder Broekhuizen geeft aan dat de OR vertegenwoordigd wordt door de directeur. 
- Mevrouw Ottens PvdA vraagt naar de focus van het nieuwe Caparis. 

Wethouder Broekhuizen geeft aan dat de uittredende gemeenten producten gaan afnemen en 
beschut binnen bij Caparis gaan neerleggen. De vier gemeenten, bouwers, gaan over de 
Governance. 

- mevrouw Ottens vraagt of er de doelstelling van Caparis is besproken, waaronder uitstroom in 
de reguliere markt. 
- Wethouder Broekhuizen geeft aan dat daarover nog wordt gesproken. 
 
Voorzitter Abma vraagt of het zinvol is om een kennissessie te laten plaatsvinden. Een 
bijeenkomst met de andere drie gemeenten. Het lijkt hem ook wenselijk om een overzicht te 
krijgen met de beslismomenten, wanneer is de raad (en de vier raden gezamenlijk) aanzet. 

De informatiebehoefte is bij de raad groot, gevraagd wordt naar: 
- betekenis Caparis voor Heerenveen, over en weer. 
- Hoe gaat Caparis aangestuurd worden (de Governance). 
- Wat wil de commissie met Caparis. 
- Aan de voorkant mee praten over kaders. 
- Wat wil de raad met de mensen, de Wsw-ers. 

 
Wethouder Broekhuizen geeft aan dat de raad bepaalt waar ze naar toe wil. Het college heeft 
afgetast en had het idee dat de raad verder wilde met Caparis en heeft dit ingebracht in de 
conferentie. Nu komt de afbouw van het huidige Caparis, met alle partijen, aan de orde.  
Er komt een voorstel van de vier gemeenten die doorgaan en de raad kan hier mee instemmen 
of een andere koers voor Heerenveen bepalen.  
 

Besloten wordt op korte termijn een kennissessie te plannen. 
Waarin een structuur met volgordelijkheid, taken en verantwoordelijkheden. 
 

10. Sluiting 
De voorzitter sluit, onder dankzegging van ieders inbreng, de vergadering. 

 


